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6/2020. 
 
86. sz. hat. köv. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
 
 
Készült:  Egyek  Nagyközség  Polgármesteri  Hivatalának  hivatalos  helységében  2020. 
szeptember  21.  napján  14:00  órai  kezdettel  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  NYILVÁNOS 
ülésén. 
 
 
Jelen vannak: A csatolt jelenléti ív szerint  
 
 
N A P I R E N D :  
 
 
 
Soltész Gábor elnök: 
Köszönti  az  ülésén  megjelenteket,  és  az  ülést  megnyitja.  Megállapítja,  hogy  a  bizottság 
határozatképes, mivel  a  11  fős  bizottságból  6  fő  jelen  van.  Dr.  Fekete  Péter  Pál  képviselő 
késni fog az ülésről, Zsólyomi Zsolt bizottsági tag munkahelyi elfoglaltság miatt nem tud részt 
venni  az  ülésen,  Fiatal  László  bizottsági  tag  pedig  egészségügyi  okok miatt  nem  tud  részt 
venni  az  ülésen.  Dudits  Pál  képviselő,  és  Nagy  Csilla  bizottsági  tag  részéről  nem  érkezett 
jelzés. 
 
Javasolja,  hogy  a  jegyzőkönyv  hitelesítésével  Vitéz  Zsolt  bizottsági  tagot,  a  jegyzőkönyv 
vezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a bizottság.  
 
Kéri,  hogy,  aki  a  jegyzőkönyv  hitelesítő  és  a  jegyzőkönyvvezető  személyével  egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A  bizottság  6  igen  szavazattal  elfogadta  a  jegyzőkönyv  hitelesítő  és  a  jegyzőkönyvvezető 
személyét. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Kéri, hogy a meghívóban szereplő napirendeken túl az alábbi napirendeket is tárgyalja meg a 
bizottság. 
  

1. Polgármesteri Hivatal klimatizálására fedezet biztosítása 
2. Kérelem haszonbérleti szerződés meghosszabbítására 
3. Kérelem lakásfelújításra 
4. Tanyagondnok bérének rendezéséről döntés 

 
Úgy  gondolta,  hogy  a  tanyagondnok  béréről  majd  a  tanyagondnoki  szolgáltatásról  szóló 
beszámolónál beszélnek. 
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Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Kéri, hogy aki az elhangzott napirendek tárgyalásával egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A bizottság 6 igen szavazattal elfogadta a módosított napirendet. 
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1. Tájékoztató a lakásgazdálkodásról 
  Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Továbbra  is  meggyőződése  hogy  az  önkormányzati  bérlakások  döntő  része  nem  jól  van 
hasznosítva,  nem megfelelő  embereknek  van  kiadva,  és  ebből  kifolyólag  adott  esetben  az 
önkormányzatnak nem haszna, hanem kára származik. A lakások döntő része le van lakva, és 
borzasztó állapotba kerülnek az önkormányzathoz vissza. Például a Toldi u.  28.  szám alatti 
lakás,  amikor  az  önkormányzat  kezébe  került  a  legszebb  lakás  volt  a  faluban,  és most  egy 
elbontásra való romhalmaz. 
 
A  beszámolóban  az  első  oldalon  szerepel,  hogy  „A  közjegyzői  okiratba  még  nem  foglalt 
bérleti szerződések esetében a hátralékot felhalmozott bérlők, valamint a már kiköltözött és 
hátralékot  felhalmozott  bérlők,  akik  a  mai  napig  nem  rendezték  tartozásukat  fizetési 
felszólítást kapnak, azonban eredményesnek nem mondható, ugyanis a tartozást felhalmozó 
adósok nem mutatnak fizetési hajlandóságot és nem rendelkeznek letiltható jövedelemmel.”  
Ha  valaki  nem  rendelkeznek  jövedelemmel,  akkor milyen  jogon  kap  lakást,  aminek  bérleti 
díja és rezsi díja van?  
 
A  kimutatásban  láthatják,  hogy  3 659  000  Ft  lakbér  és  közüzemi  számlatartozás  van.  Ezek 
csak  azok  az  adatok,  melyek  nincsenek  befizetve.  Ha  végig  néznék  ezeket  lakásokat,  ami 
állagromláson ezek a lakások tönkre mennek.  Nem mindegyik, mert vannak olyan lakók, akik 
sajátjukként  kezelik  ezeket  az  ingatlanokat,  és  becsületesen  fizetnek.  Számára  az  is 
elgondolkodtató, hogy augusztus 31‐ig valaki az esedékes éves bérleti díjának a 15%‐át fizeti 
ki, sőt van, aki egy forintot nem fizet ki belőle, és még mindig benne lakik a házban.  
 
Javasolja,  hogy  az  összes  bérleménynél  30  napos  határidővel  küldjenek  ki  egy  felszólítást 
közüzemi  és  a  bérleti  díjak  rendezésére  azzal,  hogy  a  31.  napon  megkezdődnek  a 
kilakoltatások.  Az,  hogy  használják  és  lelakják  az  önkormányzat  ingatlanjait,  tetemes 
tartozást halmoznak  fel  lakbérből,  közüzemi  számlákból,  az önkormányzat  számára nem  jó 
üzlet. Őket azért bízták meg, hogy a  falu  javaival normális módon gazdálkodjanak. Ez nem 
normális módon való gazdálkodás. Nekik az a dolguk, hogy az önkormányzat ingatlanvagyona 
ne mehessen tönkre. 
 
Kiss Imre képviselő:  
Támogatja  Soltész Gábor  képviselő  javaslatát.  Javasolja,  azzal  egészítsék  ki,  hogy  az összes 
ingatlant vizsgálják felül és a nem lakhatásból eredő károkat is próbálják meg rájuk terhelni. 
Ha nem, akkor  lakoltassák  ki  őket. Minél  hamarabb  vizsgálják meg ezeket  az  ingatlanokat, 
nézzék meg ki az, aki nem alkalmas arra, hogy abba az ingatlanba lakjon, mert elképzelhető 
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az is, hogy van olyan, akinek nincs tartozása, de mégis lelakja a házat, és azokat tessékeljék 
ki. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Tájékoztatásul  elmondja,  hogy  eddig  a  lakásgazdálkodás  egésze  a  közgazdasági  irodához 
tartozott,  de  most  már  csak  a  pénzügyi  része  tartozik  ide,  tehát  a  számlázás.  A  bérleti 
szerződés  készítése  Kiss  Mihály  hatósági  ügyintéző  feladata.  Valóban  tetemes  összeg  a 
3 659 000 Ft  tartozás,  ami még  több, 5 millió  forint  körüli  összeg  lenne, ha nem engedték 
volna el a behajthatatlan követeléseket.  
 
Kirilla Pál képviselő:  
Aki már nem lakik az ingatlanban, és tartozást halmozott fel, akkor a tartozás összege megint 
megy a vakok javára? 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Annak pl., aki a Tavasz u. 4. szám alatti ingatlanban lakott, nincs letiltható jövedelme.  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Amikor ez a lakás ki lett adva, akkor nem lett megnézve, hogy nincs jövedelme? 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Amikor ez a lakás ki lett adva, az illetőnek volt férje, aki külföldön dolgozott, és azt mondta 
Polgármester, hogy biztosan ki fogja fizetni. De a férje itt hagyta, nem fizetett, és elköltözött 
onnan. Szerinte ezt a tartozást soha nem tudja kifizetni. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Továbbra is azt javasolja, hogy a lakbér és közüzemi hátralékkal rendelkező bérlők kapjanak 
egy  felszólítást  30  napos  fizetési  határidővel,  azzal  a  megjegyzéssel,  hogy  a  31.  napon 
intézkedések történnek a kilakoltatásuk érdekében. 
 
Kirilla Pál képviselő:  
Nem lenne elég 15 nap?  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Akkor legyen 15 nap.  
 
Bencsik Dániel képviselő:  
Nem kellene több időt adni? Szerinte a 15 nap kevés erre. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Ezek az emberek közben is mindig kapnak fizetési felszólítást.  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Van,  akinek  több  éves  lakbérhátraléka  van.  Ha  ezt  hagyják,  ha  valaminek  nincs 
következménye. 
 
Bencsik Dániel képviselő:  
Nem azt mondja, hogy hagyják, hanem a 15 nap szerinte kevés. 
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Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Utána jön a kilakoltatási moratórium. 
 
Kiss Imre képviselő:  
A kilakoltatásai moratórium miatt nem lehet kitenni, és még egy félévig felhalmoz. Szerinte 
Kiss Mihály hatósági ügyintézővel 5‐6 képviselő kimegy, hogy lássák kik laknak benne, milyen 
körülményeket hagynak maguk után. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Az még kerüljön bele az általa  ismertetett határozati  javaslatba, hogy a nem életvitelszerű 
használatból eredő károk kerüljenek  felmérésre, és adott esetben megtérítésre. Kéri, hogy 
aki a javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

2. Tájékoztató az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésében 
foglalt célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi 
kapcsolatáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Mivel  a  tájékoztatót  nem  kapták  meg,  így  ezt  a  napirendet  nem  tudja  a  bizottság 
megtárgyalni. 
 
 

3. Beszámoló a Szent János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti 
Iskola 2019‐2020‐es tanévben végzett munkájáról  
Előadó: Kirilla Pál igazgató 

    
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Érkezett  egy  kérelem  Kirilla  Pál  igazgatótól  a  beszámoló  tárgyalásának  elhalasztására  az 
október havi soros ülésre. Kéri, hogy aki a kérelmet támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

4. Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata által fenntartott tanyagondnoki 
szolgáltatásról 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

 
Bóta Barbara aljegyző:  
A  jogszabályban  meghatározott  kötelezettségeinek  tesz  eleget  az  önkormányzat,  amikor 
évente  értékeli  a  tanyagondnoki  szolgáltatás  működését.  A  beszámoló  váza  évről‐évre 
ugyanaz.  Leírják,  hogy  hányan  vették  igénybe  a  szolgáltatást,  hány  kiló  métert  futott  a 
tanyagondnoki  busz, mennyi  volt  ezzel  kapcsolatban  a  kiadás,  és  a  bevétel.  Illetve  számot 
adnak  arról,  hogy  volt‐e  ellenőrzés,  és  érintette  e  bármilyen  fejlesztés  a  tanyagondnoki 
szolgáltatást. Tavaly sikeresen pályáztak a tanyagondnoki szolgáltatás fejlesztésére, vettek 5 
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db téli és 5 db nyári gumit, besötétítették az ablakokat, beszerzésre került egy  laptop, egy 
nyomtató, illetve egy okos telefon is. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
A  tanyagondnoki  busz  költségelszámolásával mindig  vita  van.  Szombaton  a  sportegyesület 
használta a tanyabuszt.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Az már nem a tanyagondnoki szolgáltatással összefüggő, a beszámoló csak a tanyagondnoki 
szolgáltatásról szól. A sportegyesület biztosan megtéríti.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Biztos tele tankolják. 
 
Murvai Ferencné ügyvezető:  
Őt  nem  kérdezte  meg  senki,  azt  sem  tudta,  hogy  elvitték.  Amiről  ő  tud,  egy  alkalommal 
elvitték  a múltkor,  akkor  tele  tankkal  adták  vissza.  De  ez  előtt  pár  évvel  is  így  kezdődött, 
akkor  is  vitték  a  focisták,  de  az  lett  a  vége,  hogy  csupa  kosz  lett  a  busz,  tönkrement,  volt 
mikor  fizettek,  volt  mikor  nem,  és  a  végén  itt  maradt  a  sok  költség  a  Kft‐nek  éveken 
keresztül. Nem tudja, hogy most mi lesz a vége, meg odafigyelnek‐e a tisztaságra? Volt róla 
szó, hogy nem lesz oda adva a focistáknak. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A tanyabusz a Polgármesterre van átruházva. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Igen,  amikor  beszerezték  az  új  tanyabuszt  egyrészt  bejáratós  is  volt,  másrészt  új  volt 
próbáltak rá vigyázni. Egyszer odaadták a fiataloknak, és egyikük összerugdosta az ülést. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Ahányszor oda adják ezt a buszt, annál több a kockázata, hogy megsérül, és akkor kezdődnek 
a bajok, mert onnantól kezdve ez a szolgáltatás nincs ellátva, és nem is igazán tudják mivel 
ellátni, mert a másik tanyabusz oda  lett adva az  iskolának gyerekszállításra, de az sem arra 
lett használva, és annak a sorsáról nem is tudnak. 
 
Kiss Imre képviselő:  
Az egyház és az önkormányzat összefogva vehetne egy közös buszt. Azt  fenntartani, és azt 
vinné az iskola, és a sportegyesület. Elég nagy összeggel támogatja az önkormányzat évente 
a sportegyesületet is, ami nyilván nagyrészt az utaztatásra megye el.  
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Már néztek buszt, de 10 millió forint. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Ez  már  volt  már  tervben,  de  iszonyú  nagyfalat.  Nincs  azzal  gond,  hogy  elviszik,  de  minél 
többször adják oda, annál nagyobb a kockázata, hogy ez a busz sérül, mert közlekedik. Ezt ki 
kellene váltani, hogy ez a tanyabusz valójában azt csinálja, amit kell. A sportegyesületnek is 
meg kellene oldania ezt az utaztatás, mert ez így nem egészséges dolog. 
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Kirilla Pál igazgató:  
Visszatérve  a  korábbi  tanyabuszhoz,  a  legutóbbi  odaadás  során  benzint  tankoltak  bele 
gázolaj helyett, és motorcserés lett. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
A  költségvetés  tárgyalásakor  volt  egy  javaslata,  ami  a  tanyagondnok  bérének  rendezésére 
irányult.  Akkor  ez  a  javaslat  nem  lett megtárgyalva,  és  az  volt,  hogy  vagy  a  beszámolóval 
vagy  a  későbbiek  során  térjenek  vissza  rá.  Most  Jegyző  Asszony  mondta,  hogy 
körvonalazódik valami megoldás. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Arról volt szó akkor a testületi ülésen, hogy ezt bizottsági ülésen tárgyalják át, de utána jött a 
veszélyhelyzet,  egyedi  Polgármesteri  döntések  születtek  és  ez  már  nem  kerül  szóba 
semmilyen szinten. A testületi ülés után egyeztetett a Tanyagondnokkal, és neki is elmondta, 
hogy ő személy szerint azt az 50 ezer forintos pluszt, amit Soltész Gábor képviselő javasolt, 
össze kellene vetni a Polgármesteri Hivatalban lévő kollégák bérével és a leghelyesebb utat 
kellene  meg  találni  ehhez  a  béremeléshez.  A  Tanyagondnok  úgy  fogalmazott,  hogy  nem 
ragaszkodik  ehhez  az  50  ezer  forinthoz,  azt  szeretné  legalább  megkapni,  amit  itt  a 
köztisztviselők  közül  a  legalacsonyabb  fizetésűek  megkapnak.  Jelenleg  durván  20  ezer 
forint/hó a különbség a bérük között. Illetve a cafetériánál durván 50 ezer forint eltérés van, 
amit megkaphatna cafetériába.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
De a Tanyagondnok kap munkaruha juttatást.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ő  is  a  ruhapénzt  számolta.  Erről  kellene  majd  valamilyen  döntést  hozni  alkalomadtán. 
Szekeres  Zsuzsanna  közgazdasági  irodavezetővel  még  nem  tudott  egyeztetni.  Nyilván  a 
legfontosabb  kérdés  a  fedezet  kérdése.  Mivel  már  az  év  vége  felé  járnak,  és  ha  egy 
összegben  kapná  meg  az  egész  éves  elmaradást,  az  240  ezer  forint  lenne  havi  20  ezer 
forinttal,  és  az  50  ezer  forint  cafetéria  erre  az  évre,  az  összesen  290  ezer  forint  lenne.  A 
következő évtől pedig kapná azt a legkisebb összeget, amit kapnak a köztisztviselők. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Azért  azt  ne  felejtsék  el,  hogy  a  köztisztviselők  közül  mindenki  érettségivel,  szakirányú 
végzettséggel  rendelkezik,  illetve  van,  aki  még  diplomával  is.  Tanyagondnoknak  van  egy 
érettségi nélküli szakirányú végzettsége, de azt gondolja, hogy ezt is vegyék figyelembe. 
 
Kiss Imre képviselő:  
Javasolja,  hogy  a  pénzt  kapja  meg,  a  cafetéria  az  maradjon  100  ezer  forint,  ezzel  is 
kompenzálják azt, amit Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető mond.  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Akkor a 20 ezer Ft/hó összeg legyen meg, és maradjon ruhapénz 100 ezer forint. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Erre a szociális kiegészítő normatívát fel  lehet használni, mert a tanyagondnoki szolgáltatás 
szociális jellegű.  
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Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Fel lehet használni, csak az már el van költve. Jövőre fel lehet használni.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Vagy, ha maradna a krízisből vagy a települési támogatásból, akkor át lehetne csoportosítani. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A krízisből  jelenleg 3 240 000 Ft  van kifizetve, ami a vészhelyzet alatt  lett  kifizetve, és már 
vissza kellett volna fizetni. A krízisből nem tudja, hogy fog maradni. Tájékoztatásul elmondja, 
hogy  3,1  millió  forintra  emelte  az  állam  a  tanyagondnoki  szolgálatra  a  támogatást,  ami 
valamikor 2,5 millió forint volt. 
 
Kirilla Pál képviselő:  
A COVID alatt kifizetett az önkormányzat 7 millió forint krízist, és 3 millió forint, ami még lóg 
a levegőben. Ez vissza fog jönni, vagy megint megy a vakok javára? 
 
Kiss Imre képviselő:  
Javasolja, hogy vegyék fel plusz napirendként, és fizetési felszólítást küldjenek. Tudják, hogy 
kik ezek az emberek? 
 

Dr. Fekete Péter Pál képviselő megérkezett az ülésre, jelen van 7 fő. 

 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A fizetési felszólításon már túl vannak. A krízist igénybevevők írásban úgy nyilatkoztak, hogy 
a  fizetésükből augusztustól novemberig  lesz  letiltva havi 4x5 ezer  forint. De nem mindenki 
teljesíti a fizetési kötelezettségét. Pont ma beszélték, hogy mennek a letiltások azoknak, akik 
a felszólításra nem reagáltak. Folyamatban van most is a régi krízis segélyeknek a letiltása, de 
nagyon kis eredménnyel. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Az,  az  egyik  gond,  hogy  aki  időközben  leszámolt,  és  nincs  munkahelye,  attól  nem  tudják 
letiltani,  illetve  akinek  sorban  állnak  a  tartozásai,  és  ez  a  „századik”  a  sorban,  akinek 
gyerektartás fizetési kötelezettsége van, vagy egyéb kötelezettsége, az biztos, hogy megelőzi 
ezt.  
 
Kiss Imre képviselő:  
Arról döntsenek, hogy ne legyen 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Átruházott hatáskör Polgármester és alpm  
 
Kiss Imre képviselő:  
Benne mindig az fogalmazódik meg hogy ezt a segélyezési formát nem lenne szabad 
folytatni. Ezeket az embereket ez tartja a településen.  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A települési támogatás vagy a krízisből rendelkezésre álló összegből legyen átcsoportosítva.  
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Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Aki elfogadja a beszámolót 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Illetőleg a tanyagondnok bérének rendezéséhez szükséges fedezetet krízissegély keret 
terhére 276 000 Ft‐ot 240 ezer plusz járulékot biztosítson. 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
2021. január 1‐től pedig így lesz tervezve a tanyagondnok bére. 
 
 

5. Az önkormányzati tulajdonú bérlakások és a helyiségek bérbeadásáról, béreinek 
megállapításáról és a lakhatással kapcsolatos feladatokról szóló rendelet 
módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
A múltkor kértekkel lett kiegészítve a rendelet.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Minden lakás, aminél nem éri el a 10 ezret 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Aki egyetért, jelezze 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

6. Egyebek 
1. Versenytárgyalási felhívás az Egyek, Mocsár u. 11. sz. alatti ingatlan értékesítésére 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Elkészítette a felhívást. Annyit eldönteni, hogy akarják‐e értékesíteni. Időpont 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Egy pontot még tegyenek már bele. Az önkormányzat a beérkezett ajánlatokról, annak 
érvényessége esetén is indoklás nélkül elállhat. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Október 31‐ig hirdetni 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
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Aki a kiegészítésekkel elfogadja, jelezze 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

2. Döntés az élelmezési nyersanyag norma emeléséről 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Az elmúlt ülésen Kirilla Pál igazgatót váratlanul érte, és kérte hogy tegyék át erre az ülésre.  
 
Kirilla Pál igazgató:  
Ismerteti, hogy a megállapodás szerint hogy kerül sor az áremelésre. Ez kellene, hogy legyen 
a kiindulópont. Számoltak egy 10%‐os és egy 15%‐os nyersanyagnorma emeléssel is. Nekik 
ott van egy 60%‐os rezsiköltség. Náluk nagyon kevés gyerek van, akik után a szülők fizetnek. 
A rezsit mindig az intézmény nyeli le. 
 
Ale Gáborné bizottsági tag:  
Ismerteti a végzett számításokat. 10%‐os emelésnél 4,3 millióval emelkedik a kiadásuk, és évi 
1,5 millióval emelkedik a rezsiköltségük is. Náluk ez nem csak nyersanyag norma, hanem 
rezsiemelés is. Emelés akkor a rezsiköltségben kompenzálják. 
 
Murvai Ferencné ügyvezető:  
Rezsiköltségcsökkentés nem 
 
Ale Gáborné bizottsági tag:  
A fizető szülők is csak a nyersanyagnormát fizetik 
 
Kiss Imre képviselő:  
Az önkormányzat sem tud ingyen ételt biztosítani mindenkinek. Mi az intézmény javaslata? 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Megérti hogy az intézménynek is egy kőkemény. Két választásuk van, vagy veszteségesen 
főzetnek, vagy megpróbálnak utána menni a pénznek. A konyha bevételének nagyobb részét 
képezi ez, mint a vendégebéd. Ha itt nem tudják követni az áremelkedést 
 
Ale Gáborné bizottsági tag:  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Régen mindig év végén volt megállapítva a díj amikor az önkormányzat látta el ezt a 
feladatot.  
 
Murvai Ferencné ügyvezető:  
 
Kirilla Pál képviselő:  
Elfogadja a nyersanyag norma emelést, mert minden emelkedik.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Tehát azt mondják, hogy január 1‐től.  
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Kirilla Pál képviselő:  
A fenntartónál október 1‐től biztos, hogy kiverné a biztosítékot.  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Azt senki nem gondolta, hogy ez az év így kezdődik és így végződik. Hajlandó belemenni hogy 
január 1‐el történjen a nyersanyagnorma emelés, de azt tudomásul kell venni, hogy ezzel a 
konyha eredményét elintézték.  
 
Kirilla Pál igazgató:  
Pocséklás 
 
Kiss Imre képviselő:  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Gyermekétkeztetés 10% vendég 15%, ez október 1‐től, a gyermekétkeztetést egyeztessék a 
fenntartóval. 
 
Vagy negyedéves vagy féléves indexálással kellene nyomon követni az étkezést.  
 
Kiss Imre képviselő:  
Legyen egy koncepció, ami alapján számolhatnak, de emelni kell 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Vendégebédek 15%‐os emeléssel október 1‐től, a gyermekétkeztetésnél 10%‐os emelés 
2021. január 1‐től.  
 
Kirilla Pál képviselő:  
Átmeneti dolgot az idei 3 hónapra, és a Polgármester vegye fel a kapcsolatot a fenntartóval 
és állapodjanak meg valamennyi emelésről.  
 
Kiss Imre képviselő:  
Október 1‐től 5% emelés, és a Polgármester  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Vendégétkeztetés 15%‐os emelés október 1‐től, 10%‐os emelés gyermekétkeztetés január 1‐
től, az utolsó negyedévre pedig a Polgármester a fenntartóval egyedi megállapodás alapján 
kapjon kompenzációt. A fenntartó tegyen egy kompenzációs javaslatot a konyha részére.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az az lényeg, hogy egyeztessenek.  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Legyen egy egyedi megállapodás a Kft. és az Egyház között, és ott megegyeznek egy egyedi 
kompenzációban.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Azt kell megbeszélni, hogy hány százalékos normaemelést tud elfogadni az egyház erre a 
negyedévre. Ha kimondja, hogy 5%, akkor a testületnek azt kell jóváhagyni. 1. óra 13 perc 
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Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Erre az egyedi megállapodásra gondolt az utolsó negyedévre.  
 
Kiss Imre képviselő:  
Szerinte a gyermekétkeztetésnél a 10%‐ot január 1‐től nyugodtan ki lehet belőle venni, mert 
erről februárban úgyis döntenek az előző évi adatoknak megfelelően a következő évről.  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Had maradjon benne a 10%, hogy ők is tudjanak tervezni.  
 
Kiss Imre képviselő:  
Ha februárban még pluszban kell 10%‐ot emelni?  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Ez  így  jó,  hogy  15%október  1,  10%  január  1,  az  utolsó  negyedévről  pedig  egyedi 
megállapodás? 
 
Kiss Imre képviselő:  
Szerinte maradjon az egyedi megállapodás és a január 1‐et vegyék ki.  
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
De nekik is kell tervezni.  
 
Kiss Imre képviselő:  
Akkor legyen így. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Aki a javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

3. Kétöklű Szociális Szövetkezet árajánlata járda karbantartására 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Pénteki ülésen Polgármester javaslata, hogy a 7,9 millió ft összegben a Tisza utcán a járdát 
tartanák karban. térkőből készülne el, A szövetkezet a karbantartáshoz szükséges térkövet a 
karbantartó üzemből vásárolná meg.  
 
Aki egyetért 
 
A bizottság 5 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 
Kiss Imre képviselő:  
1 méter széles legyen az 1,4 m helyett 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
1.18 
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Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Aki egyetért 
 
A bizottság 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 

4. Előirányzat módosítás 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Ismerteti miért szükséges az előirányzat módosítás. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Aki egyetért  
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

5. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház Alapító Okiratának módosítása 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ismerteti miért szükséges az Alapító Okirat módosítása. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Aki elfogadja 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
plusz napirend 
 
 

6. Hivatal klimatizálására fedezet biztosítása 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Dudits Pál képviselő felajánlja minden évben a tiszteletdíját a hivatal klimatizálására szeretné 
fordítani.  Az  alsó  szintre.  Erről  kellene  egy  döntés.  Dudits  Pál  képviselőnek  ezt  írásba  is 
kellene adni.  
 
A  felajánlott  tiszteletdíj  klimatizálásra.  Koncepcióig  Bencsik Dániel  képviselő,  és Dr.  Fekete 
Péter Pál képviselő is gondolja át.  
 
koncepciókor visszatérnek rá. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
A bizottság tudomásul veszi 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

7. Kérelem haszonbérleti szerződés meghosszabbítására 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Májusban  érkezett  a  kérelem.  Ismerteti.  Vagy  5  évre  vagy  határozatlan  időre  kérné,  0,7 
hektár. 30 ezer ft volt 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Szerinte 50 ezer ft reálisabb 
 
Bencsik Dániel képviselő:  
Szerinte  a  támogatás  összegénél  nem  szabad  nagyobb  összeget  megállapítani.  50  ezer  ft 
reális. 
 
Kiss Imre képviselő:  
50 ezer, ha nem ad érte annyit akkor meghirdetik. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
50 ezer forint  
 
Kiss Imre képviselő:  
5 évre 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
50 ezer Ft, 5 évre. Aki támogatja 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

8. Kérelem lakásfelújításra 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ismerteti a kérelmet. 
 
Soltész Gábor bizottsági elnök: 
Forráshiány miatt, és humánerőforrás hiánya miatt sem tudják támogatni a kérelmet. 
 
A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Tájékoztatásul elmondja, hogy húzódik már egész éve Czinege Zoltán ügye. Kapjon megbízási 
díjat. 10 000 Ft/alkalom. Fedezet mi lenne, megnézi testületi ülésig, és akkor lesz határozat 
javaslat. 
 
 
Mivel  több  napirend  nincs,  a  bizottság  elnöke  megköszöni  a  bizottság  munkáját,  a 
jelenlévőknek az ülésen való részvételt, és az ülést 16:15 órakor bezárja.  
 

K.m.f. 
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__________________________ 
Soltész Gábor 
bizottsági elnök 

__________________________ 
 

jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 

__________________________ 
Fekete Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


